
CONSILIUL LOCAL BUCU
JUDETUL IALOMITA

PRO VERBAL

Încheiat la data de 28.04.2025,
cu ocazia dezbaterilor din ședința ordinară a Consiliului local Bucu, judeţul Ialomi

La prezenta şedinţă, convocată legal prin dispozitia primarului comunei Bucu nr. 121 din
22.04.2025, participă toti consilierii locali. De asemenea, participă dl. primar Drăguşin Lon și dl.
Şerban Valentin, funeţionar public din cadrul aparatului de specialitate care a preluat atribuţiile
funcţiei publice de conducere specifică vacantă de secretar general al comunei Bucu.

La începutul şedinţei dl. Șerban Valentin, cu acordul d-lui președinte de şedinţă Creţu Adrian,
dă citire procesului-verbal al şedinţei anterioare, respectiv, şedinţa ordinară din data de 20manie
2025 în vederea însuşirii de către cei prezenţi şi ulterior supunerea spre aprobare. După citirea
procesului-verbal, dl. preşedinte de şedinţă supune la voi şi cu unanimitate de voturi procesul-verbal
al şedinţei ordinare din data de 26 martie este aprobat.

În continuare, d. preşedinte de şedinţă Creţu Adrian face cunoscută plenului şedinţei, ordinea
de zi propusă potrivit dispoziției de convocare şi convocatorului, după cum urmeazi
1). - adoptarea Hotararii privind modificarea Structurii organizatorice-Organigrama - şi a
Statului de funcţii al aparatului de specialitate al Primarului Comunei Bucu ;
2). - adoptarea Hotararii privind indexarea Valorilor impozabile, impozitelor si taxelor locale,
celorlaltor taxe asimilate acestora, amenzilor din Codul fiseal aplicabile în anul fiscal 2026 la
nivelul comunei Bucu precum si aprobarea altor masuri privind impozitele si taxele locale;
3).- adoptareaHotararii privind aprobarea colaborării interinstituționale din cadrul proiectului
„Furnizare de servicii integrate în comunitățile rurale — facilitarea accesului persoanelor vulnerabile
1a servicii de bază eficiente şi de calitate”
4). - adoptarea Hotararii privind aprobarea concesionarii prin Li
teren din domeniul privat al comunei Bucu, in vederea construi
asociate acestora;

Se specifică că pe ordinea de zi a mai fost introdus suplimentar şi punctul 5, respectiv: - adoptarea
Hotararii privind aprobarea actualizării Devizului general pentru obiectivul de investiţii
"Amenajare căi de Acces pietonal și trotuare în comuna Bucu, judeţul Ialomița”, ca urmare a
finalizării lucrărilor.

Se supune la vot și cu unanimitate este aprobată ordinea de zi a prezentei şedinţe.

publica a sase loturi de
de locuinte si altor construetii

Se trece la primul punct din ordinea de zi, dl. primar dă citire referatului de aprobare din care
reiese necesitatea înființării unui post de natură contractuală și desființarea altuia, în vederea bunei
derulării a activităţilor la nivelul primariei şi consiliului local. Coneret, se desființează postul de
muncitor calificat IL care a devenit vacant, şi se înființează altul de consilier personal al
primarului. DI. primar mai precizează că este nevoie de postul de consilier personal al primarului
pentru a veni în sprijinul personalului primariei insuficient în acest moment, al primarului si
consiliului local, fiind nevoie de profesionisti în administratie. si acest lucru cat mai repede. Fisa
postului consilierului pesonal este aprobata de catre primar, acesta este în subordinea directa a
primaului si este incadrat pe mandatul acestuia.Majoritatea primarilor din judet au consilieri
personali, uncori si viceprimari, suplinind astfel unele activitati care sunt necesare in scopul final de
iurare a serviciilor administrative catre cetateni si alte institutii si dezvoltarea localitatii.
DI preşedinte de şedinţă înireabă dacă sunt întrebări sau obiecții cu privire la acest proiect de

hotărâre, nefiind supune la vot şi cu unanimitate de voturi este adoptată Hotărârea privind
'area Streturii aroanizatarice - Oroaniorama - si a Statului de functii al anaratului demadi



Se trece la punctul 2 din ordinea de zi, dl. primar le face cunoscut consilierilor locali că dânsul
consideră că impozitele şi taxele locale pentru anul financiar 2026 nu trebuie majorate ci doar indexate,
conform obligatiei prevazute in Codul fiscal, întrucât rămâne obligaţia legală a indexării anuale, până pe
data de 30 aprilie, cu indicele de inflaţie al anului precedent (2024) care a fost de 5,6 %, conform celor
stabilite de Institutul National de Statistica si facute public atat de catre acesta cat si de catre Ministerul
Finantelor Publice si alte entitati. În acest sens, dl. primar propune a se adopta proiectul de hotărâre pentrua putea intra in vigoare imediat dupa data de 01 ianuarie 2026, cu observatia ca hotărârea poate fi
modificata în funcţie de schimbarile normelor legale care pot inteveni oricând.

D-na consilier local Zaharia lulia-Florentina întreabă dacă ştie cineva care este procentul care se
estimează. Dintre cei prezenţi îi răspunde că 5,6 %. Intervine dl. consilier local Dimache Ionuţ-Jenel care
menționează că nu se estimează procentul de indexarea a impozitelor şi taxelor locale ci este stabilit de
Institutul Naţional de Statistică şi reprezintă indicele de inflație al anului precedent, respectiv anul 2024.

DI preşedinte de ședință întreabă dacă sunt întrebări sau obiecții cu privire la acest proiect de hotărâre,
nefiind supune la vot şi cu unanimitate de voturi este adoptată Hotărârea privind indexarea Valorilor
impozabile, impozitelor si taxelor locale, celorlaltor taxe asimilate acestora, amenzilor din Codul
fiscal aplicabile in anul fiscal 2026 la nivelul comunei Bucu precum si aprobarea altor masuri
privind impozitele si taxele locale,

În continuare, d-na consilier local Zaharia întreabă cine numără voturile, să i se spună cum s-a votat. DI.
preşedinte de şedinţă Creţu Adrian îi răspunde că dl. Valentin numără.

Di. Șerban Valentin intervine şi subliniază că în calitate de persoană care exercită atribuţiile de secretar
general consemnează sinteza dezbaterilor din şedinţa consiliului local, precum şi modul în care şi-a
exercitat votul fiecare consilier local, ulterior întoemind procesul-verbal, semnat de preşedintele de şedinţă
şi de secretarul general. De asemenea precizează că îl întreabă și pe preşedintele de şedinţă cu privire la
modul cum s-a votat.

Se trece la punctul 3 din ordinea de zi, dl. primar face cunoscut plenului consiliului local că adoptarea
acestui proiect de hotărâre va crea beneficii pe linie de asistenta socilala, pentru persoanele vulnerabile din
localitate.

Ia acest proiect de hotărâre,
nefiind supune la vot şi cu unanimitate de voturi este adoptată Hotărârea privind aprobarea colaborării
interinstituţionale din cadrul proiectului „Furnizare de servicii integrate în comunitățile rurale
făcilitarea accesului persoanelor vulnerabile la servicii de bază eficiente şi de calitate

Urmează punctul 4 din ordinea de zi, prilej în care d. primar face cunoscut celor prezenţi proiectul de
hotărâre privind aprobarea concesionării de către persoane fizice, prin licitaţie publică, a unui număr de
şase loturi de teren intravilan din domeniul privat al comunei Bucu în vederea construirii de locuinţe şi
altor construcții asociate acestora. Pretul de pornire, prin licitaţie publică, este de 0,70 lei/mp/an conform
rapoartelor de evaluare intocmite de experi evaluator.

Di preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt întrebări sau obiecţii cu privire la acest proiect de hotărâre,
nefiind supune la vot și cu unanimitate de voturi este adoptată Hotărârea privind aprobarea
concesionarii prin licitatie publica a sase loturi de teren din domeniul privat al comunei Bucu, în
vederea construirii de locuinte si altor constructii asociate acestora.

Se trece la ultimul punet, introdus suplimentar pe ordinea de zi, şi anume punctul 5, în acest context dl.
primar prezintă materialul întocmit în acest sens din care reiese necesitatea actualizării devizului general
după ajustare, întocmit și semnat de proiectant, urmând ca împreună cu hotărârea să fie depuse la minister,
investiția fiind Fnanţată prin Programul Naţional “Anghel Saligny”.
D-na consilier local Zaharia Iulia-Florentina spune că are două interpelări pentru dl. primar, și anume:

Dâta antena SG avam în comuna Ruen? DI nrimar răsnumde că nu stie. nefiind resnonsabil de antene SG.



să ştie care persoane fizice sau juridice îşi montează pe proprietatea privată astfel de antene, cu atât mai
puţin să ştie dacă acestea sunt de SG, 3G, 4G sau de alt tip.

DI. preşedinte de şedinţă, Creţu Adrian, intervine şi atrage atenția că nu s-au încheiat dezbaterile la
proiectul de hotărâre de Ia punctul 5, iar d-na Zaharia poate pune întrebări care nu țin de proiectul supus
dezbaterii la rubrica diverse. În continuare, dl. Creţu Adrian întreabă dacă sunt întrebări sau obiecţii cu
privire la proiectul de hotărâre de la punctul 5, nefiind supune la vot şi cu unanimitate de voturi este adoptai
Hotărârea privind aprobarea actualizării Devizului general pentru obiectivul de investi
"Amenajare căi de Acces pietonal şi trotuare în comuna Bucu, județul Ialomiţa”, ca urmare a final
lucrărilor.

Cu privire la a doua interpelare, d-na Zaharia îl întreabă pe dl. primar în calitate de reprezentant al
comunei Bucu: Ce s-a discutat la ultima şedinţă aA.D.I. ECOO 2009 şi ce hotărâri s-au luat? DI. primar
spune că nu poate da un răspuns pe loc, neavând la dispoziție în acest moment materialele ședinței
respective.

Ordinea de zi fiind parcursă în întregime, nemaifiind probleme de discutat, domnul preşedinte declară
şedinţa închisă.
Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal, care se va publica şi pe site-ul:

wwv.primariabucu,ro la rubrica monitorul oficial local.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, p. SECRETAR GENERAL,

CREŢU Adrian ȘERBAN Valentin


